
ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia OZ dňa 04.03.2021 

 

1. Starosta otvoril rokovanie OZ a privítal prítomných 

 

Starosta privítal prítomných poslancov a HK 

Predniesol program OZ 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Ing. Jozef Maščák, Ing. Milan Tóth 

Starosta vyzval prítomných poslancov na doplnenie programu. 

Ing. Nosáľ – navrhuje zaviesť stály bod - návrhy uznesení – v súčasnosti existuje bod kontrola 

plnenia uznesení, ak sa niečo na OZ dohodne, aby sa prijal výstup vo forme uznesenia, napr. 

projekt na vypracovanie PD na KD 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová,  Ing. Marek Rabada, 

Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. František Nosáľ) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Návrhová komisia: 

Ing. Marek Rabada 

Ing. Aneta Nedbalová 

Ing. Marek Vašiga 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. František Nosáľ 

JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák 

Zapisovateľ: 

Mgr. Katarína Pružinská 

  



Starosta – oznámil prítomným, že na základe vyhlášky hlavného hygienika je rokovanie OZ 

obmedzené časovo na 2 hodiny, po tejto dobe by bola nutná prestávka na 1 hodinu a vetranie 

a tiež je potrebné dodržať zákaz vychádzania - do 20:00 hod 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti starostu a obecného úradu od posledného Obecného 

zastupiteľstva  

Starosta predniesol správu o činnosti za minulé obdobie: 

- Koordinácia prác VPP 

- Zabezpečenie posypového materiálu - piesok, soľ- zimná údržba bola k spokojnosti 

občanov 

V pondelok kontaktoval spol.  KOSIT a tiež Správu ciest KSK ohľadom možnosti 

zabezpečenia zametania ulíc po zimnej údržbe,  momentálne ešte nevykonávajú čistiace 

práce, až od konca marca, kedy sa im končí zimná údržba. Problematické úseky sa 

pozametajú ručne a ostatné sa vyčistí strojovo. 

Testovanie antigénovými testami sa uskutočňuje od 23.1 každú sobotu, s tým spojená 

nevyhnutná príprava, mat.-tech. vybavenie, administrácia, zmluvy. Vyslovuje poďakovanie 

pánovi prednostovi,  Ing.  Adamčíkovi, Ing. Nosáľovi  za pomoc pri zabezpečovaní 

testovania. 

Zabezpečenie respirátorov pre seniorov a následne aj pre ostatných obyvateľov od 10 rokov, 

po 2 ks na obyvateľa. Prispeli aj sponzori lekáreň Scorpio Rozhanovce -  100 ks a KDH - 500 

ks. 

Kúpa pozemkov pod ihriskom  - zabezpečenie overovanie podpisov, podaný návrh na vklad, 

aktuálne je prerušené konanie z dôvodu inej plomby podielníčky na katastrálnom úrade. Je 

potrebné najprv zrušiť jedno konanie a následne je možné povoliť tento vklad. 

Sčítanie obyv. domov a bytov – aktuálne je viac ako 53% obyvateľov Rozhanoviec sčítaných. 

Zabezpečenie sobášov na Obecnom úrade. 

Začala sa pripravovať projektová dokumentácia na rekonštrukciu MŠ a tiež na vstup na 

prístavbu v KD. 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



Návrh na uznesenie 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie Správu o činnosti starostu a obecného úradu od 

posledného riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

5. 1. úprava programového rozpočtu obce Rozhanovce 2021 - 2023 

HK - úprava sa týka príjmovej časti, kde sa rozpočet upravil o úver -  300tis na kúpu 

pozemkov pod futbalovým ihriskom 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ust. § 9 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov schvaľuje 

1. úpravu programového rozpočtu podľa predloženého návrhu  

  

v objeme: príjmy:  2 758 140,78 € 

                     výdavky:     2 757 934,10 € 

 

Hlasovanie:  

Za: 5 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

 

 

6. Správa hlavnej kontrolórky za rok 2020 

 

Hlavný kontrolór obce  je povinný podať správu o kontrolách za minulý rok a pri 

pochybeniach  uviesť prijaté opatrenia a vyhodnotiť ich plnenie. Poslanci dostali správu  v 

písomnom vyhotovení. 



Uviedla príjmy v s. r. o. Zdravotné služby – január a február cca. 7100 ,- € a za december 

2020 cca 3 000,- €. Je to obrat oproti práci predchádzajúcej pani dr.  

 

Vykonala kontrolu dotácií 4 dotácie: Katolícka cirkev  a evanjelická cirkev – neboli čerpané 

z dôvodu pandémie. 

Zdravotné služby s.r.o. –  v dokladoch boli trošku nedotiahnuté veci, pán starosta prijal 

opatrenia a opatrenia sa budú kontrolovať. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Rozhanovce v zmysle § 18f ods. 1, písm. e) zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 

za rok 2020 v zmysle § 18f ods. 1 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení zmien a doplnkov a správu o kontrole dotácií poskytnutých z rozpočtu rok 2020. 

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7. Vyhlásenie volieb hlavného kontrolóra obce Rozhanovce 

Starosta - funkčné obdobie HK končí a je potrebné vyhlásiť voľby na nové 6 - ročné obdobie. 

Taktiež je potrebné navrhnúť a odsúhlasiť 3 člennú komisiu, ktorá bude pripravovať voľbu. 

Vyzval poslancov na návrhy predsedu a členov komisie.  

Je potrebné určiť aj výšku úväzku HK obce. 

 

Ing. Nedbalová – ponechala by aktuálny úväzok 40%, pretože práce na obci je dosť 

Ing. Rabada – navrhuje  za predsedu Ing. Nedbalovú 

Ing. Adamčík – navrhuje Ing. Nedbalovú za predsedu a Ing. Rabadu a seba za členov. 

JUDr. Mgr. Sekerák – prejavil záujem byť členom komisie 

 

Hlasovanie za predsedu komisie: Ing. Nedbalová 

Za: 6 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. František Nosáľ, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 



Zdržal sa: 1 (Ing. Aneta Nedbalová) 

Hlasovanie za zloženie komisie: Ing. Adamčík 

Za: 6  ( Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ, Ing. Marek Rabada, 

Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Matúš Adamčík) 

 

Hlasovanie za zloženie komisie: JUDr. Mgr. Sekerák 

Za: 6 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ, 

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

 

Hlasovanie za určenie úväzku hlavného kontrolóra: 40% úväzok 

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

HK – zmena oproti minulému obdobiu je, že obec si musí vyžiadať sama register trestov 

jednotlivých uchádzačov. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Rozhanovce v zmysle § 18f ods. 1, písm. e) zák. č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov 

a) VYHLASUJE voľbu hlavného kontrolóra obce Rozhanovce v súlade s ust. §18a 

zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktorá 

sa bude konať dňa 03. 06. 2021. 

 

b) SPLNOMOCŇUJE starostu obce Rozhanovce zverejniť vyhlásenie dňa konania voľby 

najneskôr 40 dní pred dňom konania voľby na úradnej tabuli obce a na webovom sídle 

obce podľa § 18a ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb.  o obecnom zradení v znení 

neskorších predpisov. 

 

c) URČUJE rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra obce Rozhanovce: 40% 

pracovný úväzok. 

 

d) SCHVAĽUJE spôsob a vykonanie voľby hlavného kontrolóra obce takto: 



 

1. Voľba hlavného kontrolóra obce Rozhanovce sa uskutoční ( tajným) verejným 

hlasovaním poslancov obecného zastupiteľstva Rozhanovce na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. 

 

2. Uchádzač musí spĺňať požiadavky podľa § 18a ods. 1 zákona  SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení a podľa §3 ods. 1 zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo 

verejnom záujme. 

 

3. Stanovuje náležitosti prihlášky nasledovne: 

 

a) Písomnú prihlášku je potrebné doručiť najneskôr do 23. 04. 2021 (piatok) do 12,00 

hod., na adresu: Obecný úrad Rozhanovce, SNP 48, 044 42 Rozhanovce v uzatvorenej 

obálke s uvedením hesla: „ Voľba hlavného kontrolóra – neotvárať“,  alebo osobne do 

podateľne obecného úradu. Rozhodujúcim je dátum a hodina doručenia, nie dátum 

poštovej podacej pečiatky. 

b)V prihláške uchádzač uvedie svoje osobné údaje v rozsahu poľa § 10 ods. 4 písm. a) 

zákona č. 330/2007 Z. z. o registri trestov ako aj telefonicky prípadne e- mailový 

kontakt. 

 

c) Súčasťou prihlášky je aj úradne overený doklad o najvyššom dosiahnutom vzdelaní 

a životopis uchádzača.  

 

d) Čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu. 

 

e) Súhlas so zverejnením a spracovaním osobných údajov podľa zákona č. 18/2018 Z. 

z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov na účel 

vykonania voľby v obecnom zastupiteľstve. 

 

4. Zriaďuje 3 – člennú komisiu na posúdenie zákonných náležitosti podaných prihlášok, 

ktorá predloží svoje závery obecnému zastupiteľstvu do 7 dní pred konaním voľby 

hlavného kontrolóra a žiada Komisiu na posúdenie náležitosti prihlášok kandidátov na 

funkciu hlavného kontrolóra, aby predložila  obecnému zastupiteľstvu zoznam kandidátov 

na funkciu hlavného kontrolóra obce za účelom vykonania voľby. 

 

5. Každý z kandidátov bude mať možnosť najviac 3 – minútového vystúpenia pred 

obecným zastupiteľstvom na svoju prezentáciu, a to v abecednom poradí. 

 

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



8. Návrh Memoranda o spolupráci na príprave Integrovanej územnej stratégie 

udržateľného mestského rozvoja funkčnej oblasti mesta Košice 

 

Starosta  - je to memorandum o spolupráci s mestom Košice. Vyzval poslancov na otázky. 

Ing. Nedbalová – pri čítaní memoranda jej unikol jeho zmysel  

Starosta – možno sa robí kampaň  - pán primátor, sú tam zahrnuté aj ďalšie obce, k ničomu 

nás to nezaväzuje, ale ak sa nezúčastnime tak financovanie rôznych projektov môže ísť mimo 

nás. 

Ing. Nosáľ – tým, že sme zaradení do funkčnej oblasti Košíc, sme vylúčený z určitých výziev,  

ak nepodpíšeme, tak nemusíme získať financovanie  z tohto balíka 

Starosta – prednosta sa zúčastnil na sedení ohľadom tohto memoranda 

Prednosta – je potrebné sa pripraviť, lebo niektoré výzvy sa chystajú, stretnutia sa zúčastnilo 

asi 20 starostov z okolitých obcí. Nedostali žiadne konkrétne odpovede. 

Ing. Nosáľ – čerpanie EÚ fondov cez regionálne projekty, je čerpanie prostriedkov, ktorými 

disponuje mesto a následne prerozdelenie do funkčnej oblasti. 

Ing. Nedbalová – je to pilotné memorandum? Zaujíma sa,  či už boli v minulosti prerozdelené 

nejaké prostriedky. 

JUDr. Mgr. Sekerák – je to memorandum, aj v tom, že hocikedy je možné ho vypovedať, keď 

nám to neuškodí, tak to môžeme schváliť 

Ing. Nedbalová – zaujíma ju názor pána starostu 

Starosta – nepáčia sa mu nátlakové veci, 2x týždenne sa z mesta Košice dožadujú výstupu zo 

OZ, prijaté uznesenie 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov 

A. súhlasí 

s uzatvorením Memoranda o spolupráci na príprave Integrovanej územnej stratégie 

udržateľného mestského rozvoja funkčnej oblasti mesta Košice podľa predloženého návrhu 

(ďalej len „memorandum“), 

B. poveruje  

 

starostu na podpísanie memoranda s mestom Košice a susediacimi obcami, ktoré odsúhlasili 

uzatvorenie memoranda. 

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

9. Návrh na vykonanie jednoduchých pozemkových úprav v k. ú. Rozhanovce pri 

obci Beniakovce 

Obec Beniakovce rieši problém s domami – rómovia, niektoré načierno, chce vybudovať 

komunikácie, ale to môže iba po pozemkoch v ich vlastníctve, ale je tam náš kataster, takže 

obec musí dať súhlas. 

Následne by prišlo k majetkovo právnemu vysporiadaniu s obcou Beniakovce, či už finančné 

vyrovnanie alebo zámenou. 

JUDr. Mgr. Sekerák – pozemky sú vo vlastníctve obce Rozhanovce? 

Starosta – sú 

Ing. Nosáľ – nie sme vlastníkom pozemkov, ale ide o naše katastrálne územie, teda ani 

k majetkovej náhrade nemôže dochádzať. 

Starosta – súhlas potrebujú k tomu, aby mohli vykonávať práce v katastrálnom území 

Rozhanoviec 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov súhlasí  s vykonaním 

jednoduchých pozemkových úprav (JPÚ) v k. ú. Rozhanovce pri obci Beniakovce na 

usporiadanie vlastníckych a užívacích pomerov k pozemkom pod rómskym osídlením podľa § 

2 ods. 1 písm. j) zákona 330/1991 Z. z. o pozemkových úpravách, usporiadaní pozemkového 

vlastníctva, pozemkových úradoch, pozemkovom fonde a o pozemkových spoločenstvách.  

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

10. Prerokovanie protestu prokurátora 

Pani prokurátorka vykonala kontrolu podľa zákona o majetku obcí v jednom prípade nebola 

prijatá  v uznesení  veta, ale vo zverejnenom zámere to bolo uvedené. 

Pripravila znenie, ktoré sa zašle prokuratúre. 

 

 



Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov berie na vedomie dôvodnosť 

upozornenia prokurátora pod č. Pd178/20/8806-2 zo dňa 22.10.2020 proti postupu obecného 

zastupiteľstva Rozhanovce v konaní o upozornení prokurátora č. Pd80/20/8806-4 

z 29.09.2020 proti uzneseniu Obecného zastupiteľstva Rozhanovce č. 17/2019 zo dňa 

31.01.2019. 

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

11. Rôzne 

Starosta – predniesol žiadosť od Ing. Milana Tótha. Má od obce prenajatý pozemok, nájom 

skončil koncom roka 2020, ďalšiu zmluvu o nájme musí schváliť OZ. Ide o prenájom pôdy vo 

výmere 11 142 m² na obdobie 10 rokov za 50€/ha ročne. 

Starosta – cena je primeraná,  aj po prieskume v spol.  AT ABOV, ktorá si prenajíma 

pozemky sa takúto cenu. 

JUDr. Mgr. Sekerák – pýta sa prečo nedostali vopred návrh zmluvy? 

Starosta – čo by sa zmenilo? Zmluva mal k dispozícii až utorok pred konaním OZ. 

JUDr. Mgr. Sekerák – vecne súhlasí so zmluvou, ale také materiály by sa mali poslancom 

doručovať pred zasadnutím OZ. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje prenájom 

poľnohospodárskej pôdy  p. č. 3222/5 vo výmere 1650 m² a p. č. 3146/9 vo výmere 9492 m², 

spolu 11 142 m² na dobu 10 rokov pre Ing. Milana Tótha za cenu 50 €/ha ročne. 

Hlasovanie:  

Za: 7 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ,    

Ing. Marek Rabada, Ing. Marek Vašiga, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



Starosta – predniesol žiadosť JUDr. Mihaľákovej, užíva pozemok obce, ktorý má prihradený, 

stará sa o neho, chce ho odkúpiť. 

Ing. Rabada – o aký veľký pozemok ide?  

Starosta – ide o 80 m². 

Ing. Vašiga – ostane tam ulička, ktorá je tam teraz? 

Starosta – ulička sa zachová 

Ing. Adamčík – navrhuje ponúknuť na kúpu časť záhrady, ktorú by mali mať prihradenú 

Ing. Rabada – zaplatia si za znalecký posudok? 

Starosta – áno, cena za vyhotovenie sa potom zohľadní v kúpnej cene 

HK – schváli sa zámer a dorobí sa znalecký posudok a následne sa to schváli OZ 

 

Starosta – predniesol žiadosť o zriadenie veterinárnej ambulancie MVDr. Andráš 

MVDr. Andráš – oslovil s ponukou na zriadenie veterinárnej ambulancie, boli mu ponúknuté 

priestory v starej kúrii, pri stavebninách Helam – tam majú majitelia iné zámery, a v kotolni 

v budove Zdravotného strediska/bytov – garáž, ktorú využívali hasiči, bude si tam musieť 

zainvestovať. Pýta sa na názor poslancov, či by sme mu to boli ochotní prenajať. 

Starosta – v obci je veľa domácich miláčikov 

JUDr. Mgr. Sekerák – nemôže to ohroziť ambulanciu všeobecného lekára? Sú tam aj nájomné 

byty, či im to nebude vadiť, každý prenájom prinesie zisk, len či sa nezmení komfort bývania. 

Starosta – ak pôjde o klasickú ambulanciu s ordinačnými hodinami bez nejakej odchytovej 

služby, tak by nemal byť problém 

Ing. Nosáľ – pán dr. si bude musieť vybaviť všetky povolenia 

Ing. Rabada – zaujíma ho názor obyvateľov bytov, či by súhlasili a tak by sa rozhodol 

Starosta – aj v KE takto fungujú ordinácie v bytoch na prízemí 

Ing. Nosáľ – osloviť ľudí so záujmom na ich názor na zriadenie ambulancie 

HK – na názor nie je dobré sa pýtať, odporúča stáť si za svojim rozhodnutím 

Starosta – poslanci by mali rozhodovať autonómne a určili by sa presné podmienky prenájmu 

JUDr. Mgr. Sekerák – skôr by bol v tejto veci zdržanlivý 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje zriadenie veterinárnej 

ambulancie v priestoroch bývalej kotolne a garáže v budove Zdravotného strediska na ul. 

Kostolná 1, Rozhanovce 



Hlasovanie:  

Za: 5 (Ing. Matúš Adamčík, Mgr. Matúš Dugas, Ing. Aneta Nedbalová, Ing. František Nosáľ, 

Ing. Marek Vašiga) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Ing. Marek Rabada, JUDr. Mgr. Lukáš Sekerák) 

 

 

Ing. Nosáľ –  

- Upozorňuje na zhoršený stav odtokového kanála –  ul. Poľná – pri Sopkovcoch je 

potrebné opraviť kocky 

- Odvod vody z ul. Jarnej – je potrebné urobiť odvod, aby to nekončilo pri dome 

Baričkových a nestála tam voda na poli 

Prednosta – navrhuje urobiť trativod 

Nosáľ – navrhuje urobiť 300 m odvodňovací rigol 

- Oprava altánku – plánuje sa? 

Starosta – určite sa opraví, keď sa uvoľnia opatrenia 

- Chodník cez diaľničný most  

Starosta – so stavbou by sa malo začať 04/2021 

Ing. Nosáľ – čo je nové vo veci Územného plánu 

Starosta  – v polovici marca, by sa malo začať jednať vo veci 

Ing. Nosáľ 

 - uvažuje nad možnosťou kultúrne akcií cez internet – porušili sa všetky akcie, kultúra sa dá 

riešiť aj inak – napr. upiecť klobásy a rozniesť po obci alebo guláš – nevyužívajú sa sociálne 

siete 

- Obecný sociálny podnik – zatiaľ 2 záujemcovia 

- Zdravotné služby, kapitovaní pacienti? 

Prednosta – za min. rok sa uhradili všetky platby, na ktoré sme mali nárok, počet pacientov: 

- ku koncu roka 12/2020 500 pacientov 

- ku koncu 01/2021 525 pacientov 

- nárast je 20-30 pacientov mesačne 

- sestrička je aktívna a náboruje ľudí do ambulancie. V Košických Oľšanoch taktiež 

pribúdajú pacienti 

- dostávame aj peniaze aj za jednotlivé úkony, ktoré vykonáva pani dr. 

- využiť aj testovanie antigénom na propagáciu ambulancie, reklama na potvrdeniach 

o vykonaní testu 

Ing. Nosáľ – navrhuje urobiť výstup aj s financiami  s.r.o. a s počtom kariet. 



Ing. Rabada – navrhuje dať tieto informácie aj na stránku obce 

Ing. Nedbalová – bude to zverejnené na stránke obce - v záverečnom účte 

 

Starosta – podáva informácie o občanovi, s ktorým boli problémy, aktuálne je vo vyšetrovacej 

väzbe 

  

Ing. Nosáľ – otvára otázku malej kompostárne  

- Navrhuje dohodnúť sa na veci – malá kompostáreň -  do najbližšieho OZ 

- Uvažovať o zriadení buď na aktuálnom zbernom dvore alebo na obecnej parcele pri 

čističke 

- Je potrebné povolenie od OÚ, odbor živ. prostredie a povolenie od VVS 

Starosta – jednať s novými konateľmi At abov, či sa dá počítať aj naďalej so zberným dvorom 

v ich areáli 

Ing. Nosáľ – zriadenie kompostárne je  nízkonákladové, nákup fólie na prekrytie 

a  prekopanie lesnou frézou, ktorá aj teraz chodí na zberný dvor 

 

JUDr. Mgr. Sekerák – prebehne jednanie s konateľmi AT Abov? 

Starosta -  očakával návštevu nového konateľa na obci, bude iniciovať stretnutie 

JUDr. Mgr. Sekerák – nie je až tak podstatné to, kde sa bude nachádzať zberný dvor resp. 

prípadná kompostáreň. Problém vidí skôr v tom ako prebieha v súčasnosti práca na zbernom 

dvore: napr. chýbajúca váha, nedostatočná evidencia toho, kto a aký odpad vyváža, 

nedostatočné personálne kapacity a pod. Kým sa toto nevyrieši všetko ostatné sú sekundárne 

problémy. 

Starosta – bez zodpovedných pracovníkov a fungujúceho systému, aj váženia sa nebude dať 

ďalej fungovať 

 

Starosta - značenie smetných nádob – odkladá sa to z mesiaca na mesiac  

- Nevie či sa to zvládne do konca mesiaca, pani Kundrátová z Kositu zaslala nové 

požiadavky na pani Česlákovú  

- Je potrebné prejsť obec a spočítať nádoby 

Ing. Adamčík – je potrebné označiť aj bedne, ktoré nie sú zaplatené aj tie, ktoré sú zaplatené 

Ing. Nosáľ – navrhuje uzniesť sa na tom, že bedne budú onálepkované, určiť termín do kedy 

Ing. Nedbalová –  na iných obciach si občania pri zaplatení poplatku  TKO prevezmú nálepku 

na nádobu, v tomto prípade sa vyvážajú iba tie nádoby, na ktoré majú nárok obyvatelia podľa 

počtu osôb 

Ing. Adamčík – navrhuje primárne označiť nádoby, ktoré sú podľa nároku/počet osôb 



- stavebná komisia urobí postup, prejde pilotné ulice a urobí sa to označenie 

nárokovateľných bední 

 

Ing. Adamčík – navrhuje presunúť zberný dvor na jedno miesto, a zriadiť malú kompostáreň 

 zriadiť na obecnom pozemku a vypočítať čo by kompostáreň obec stála 

- navrhuje tiež pochváliť pani dr. aj sestričku, lebo sú šikovné 

 

Ing. Vašiga – upozorňuje, že pri vetre na ulici SNP – od  Milk agra dole nesvietia neóny  

Starosta – vie o tomto probléme, budú potrebné rozperky a napínanie vodičov, osloviť VSD 

 

Ing. Rabada – zaujíma ho, čo je nové vo veci -  križovatka ZŠ? 

Starosta – jedná sa so správcami sietí, čaká sa na riešenie od pána Titla 

 

Ing. Rabada – pripomína zorganizovanie stretnutia s pánom riaditeľom ZŠ ohľadom 

prijímania nových žiakov do ZŠ aj MŠ 

Starosta – môže sa zorganizovať stretnutie tak na prelome  apríl/máj 

 

Starosta ukončil o 19:15 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Milan Kič       Viktor Gazdačko  

   prednosta               starosta 

 

 

 

 

 

 


